
Vorup Vandværk A.M.B.A. 

Ordinær generalforsamling 
Tirsdag d. 19. marts 2024 kl. 19.00 hos Anne Marie. Der var 22 fremmødte inkl. bestyrelsen. 

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent 
Formand Ole Jensen bød velkommen til generalforsamlingen. Niels Peter Gudmundsen blev valgt 
til dirigent. Dirigenten takkede for valget og meddelte, at generalforsamlingen var varslet korrekt i 
medier og på vandværkets hjemmeside og facebook side. 
 

2. Bestyrelsens beretning 
I kalenderåret 2023 er der udpumpet 84.059 m³. Hos forbrugerne er der målt et forbrug på 79.759 
m³, og der blev brugt 2.017 m³ til at returskylle sandfilteret med. Dette svarer til et spild på godt 3 
%. Spildet er indenfor de 10 %, som er den tilladelige grænse for vandspild. 
Elforbruget i 2023 var på 50.415 kWh 
I 2023 satte vi gang i nødgenerator og solceller, der begge blev opsat i 2022. 
På Symfonivej har den første vej fået lavet stophaner, så hver ejendom har deres egen stophane. 
Vi har fået lavet de obligatoriske vandanalyser, som tages på vandværket. På ledningsnettet er der 
udtaget vandprøver hos udvalgte forbrugere. 
Alle analyser overholdt kravværdierne fra miljøministeriet. 
Der har været nogle få vandskader, som er blevet udbedret. 
Dette er bestyrelsens beretning. 
Generalforsamlingen spurgte til årsagerne til spildet. Formanden nævnte, at hovedårsager er 
utætheder på ledningsnettet samt de enkelte brud, der i årets løb var på ledningsnettet. 
Bestyrelsens retning blev taget til efterretning. 

 
3. Det reviderede regnskab forelægges til godkendelse 

Revisor Ole Skouboe fra revisionsfirmaet Redmark, gennemgik regnskabet fra 2023. 
Ekstrakt af årsrapport 2023, kan ses på vandværkets hjemmeside. 
Gennemgangen af regnskabet blev taget til efterretning af generalforsamlingen. 
 

4. Fremlæggelse af budget for 2025 – samt takstblad 2025 
Ole Skouboe fremlagde budget for 2025 samt et uændret takstblad for 2025. 
Budget for 2025 blev taget til efterretning, og taksterne for 2025 blev godkendt. 
 

5. Valg af 3 bestyrelsesmedlemmer samt suppleant til bestyrelsen 
Peter Gudmundsen, Steffen Kløve og Ole Søby er på valg til bestyrelse. Peter og Ole S. er villig til 
genvalg, mens Steffen ikke genopstiller. Svend Åge Friis er på valg som suppleant til bestyrelsen. 
Bestyrelsen indstiller til, at Svend Åge indtræder i bestyrelsen i stedet for Steffen. Svend Åge blev 
valgt. Som suppleant blev Allan Frederiksen valgt. 
 

6. Valg af revisor og suppleant 
Peder Jensen stiller op som revisor og blev valgt. 



Lejf Larsen stiller op som revisorsuppleant og blev valgt. 
 

7. Behandling af indkomne forslag 
Ingen indkomne forslag. 
 

8. Evt. 
Her i 2024 skal vi lovmæssigt tage stikprøver, til kontrol, af vandurene hos de enkelte forbrugere. 
De forbrugere, der udvælges til udskiftning og test af deres vandur, får meddelelse i deres 
postkasse. Udvælgelsen sker tilfældigt, da Microwa fremsender en liste til os, med de 39 adresser, 
udvalgt af et computerprogram. Der kommer en VVS-mand rundt til de udvalgte adresser, og 
udskifter vandurene. 
 
 
 

Med venlig hilsen 

Bestyrelsen 


